



HOTEL SAHRAI

FEZ • MOROCCO

SMALL
LUXURY
HOTELS
OF THE WORLD

marocMaroc



Our treatments by marocMaroc

*Une véritable expérience de la tradition Marocaine.
A true experience of Moroccan tradition.*



GOMMAGE SENSATIONS "MIEL D'AMBRE"- 30^{min} 500 MAD

Une exfoliation prodigieuse.
Un gommage ultra purifiant à la pâte exfoliante gourmande Miel d'Ambre.
La peau est profondément nettoyée, purifiée et assouplie, retrouve radiance et éclat naturel.

MIEL D'AMBRE SENSATIONS EXFOLIATION

A prestigious exfoliation.
An ultra-purifying scrub with a delicious exfoliating paste Miel d'Ambre. The skin is cleansed of its impurities, toxins, deeply nourished and hydrated with beneficial ingredients that the skin radiates with obvious pleasure.

ENVELOPPEMENT ROSES DE SUCRE - 40^{min} 650 MAD

Une hydratation intense.
Un enveloppement du corps avec Roses de Sucre, crème à la rose d'une richesse incomparable. Nourrit et hydraté, le corps est enveloppé dans un confort et une douceur absolu. Promesse de cocooning et de sérénité...

HYDRATION WRAP ROSES DE SUCRE

Intense hydration guaranteed. A body wrap with Roses de Sucre, a rose based cream that leaves an incomparable rich feeling on the skin. Nourished and hydrated, the body is wrapped in absolute comfort and softness. A cocooning and serenity promise...



HAMMAM EVASION 60^{min} 900 MAD

Le gant Kessa associé à la pâte exfoliante gourmande Miel d'Ambre pour un gommage ultra-purifiant. Vient le savonnage avec le lait de douche Infusion d'Orange à la fleur d'Oranger. Un voyage au coeur des gestuelles traditionnelles marocaines.

ESCAPE HAMMAM

The Kessa glove combined with the generous exfoliating body balm Miel d'Ambre for an ultra-purifying scrub. Then comes a full body soaping using Infusion d'Orange with orange blossom extract. A sensual journey to the heart of traditional Moroccan techniques.

TEMPS POUR SOI 90^{min} 1100 MAD

Mélange sublime de gestes originels au déroulé très particulier. Le Hammam Temps Pour Soi complète le Hammam Evasion d'un moment hydratation à la merveilleuse crème Roses de Sucre en cabine.

INDULGENT HAMMAM

A sublime blend of original gestures with a very particular process. The Indulgent Hammam completes the Escape Hammam adding to it a moment of hydration with the nourishing body cream "Roses de Sucre" in the treatment room.



HAMMAM "LUMIÈRE SUR LE CORPS"

120^{min} - 2200^{MAD}

Des gestuelles luxueuses, combinées à des soins marocMaroc coups de cœur, assurent un bien être indicible. Ce rituel Hammam complet sera suivi d'un massage cérémonial en cabine. Le corps comblé, la peau radiante, l'esprit est libre.

SIGNATURE HAMMAM

Luxurious techniques, combined with marocMaroc favorite products, ensure absolute well-being. This complete Hammam ritual is followed by a ceremonial massage in the treatment room. The body is relaxed, the skin radiates and the spirit escapes.

LE CEREMONIAL marocMaroc

75^{min} - 1800^{MAD}

Massage aromatique.
Il dénoue les tensions de tout le corps avec Onguent d'Argan. Un baume fondant et nourrissant, à l'huile d'argan. Ce rituel est enrichi d'une exfoliation du dos avec Miel d'Ambre.

CEREMONIAL MASSAGE

A beneficial aromatic massage.
It releases tensions of the whole body using Onguent d'Argan, a melting and nourishing body balm with argan oil. This ritual is enriched with an exfoliation of the back using Miel d'Ambre.



distribué par Floramaroc

190, Boulevard Haussman

75008 Paris-France

www.marocmaroc.com